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Närvarande: 

Pasi Kallio  

Henry Fredén  

Ingrid Hallmén 

Kerstin Hollertz (via högtalartelefon) 

Carina Larsson 

Micael Svensson 

Thomas Tillander 

 

Plats: Bridgelokalen 

 

§1. Mötets öppnande 

Pasi Kallio, ordförande, hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

 

§2. Val av justerare 

Micael Svensson utsågs till justerare. 

 

§3. Uppföljning och godkännande av föregående protokoll nr 4 

Merparten av föreslagna åtgärder har genomförts.  

  

Beslutades: 

Föregående protokoll nr 4 godkänns. 

 

§4 Ekonomi 

Henry Fredén rapporterade maj månads ekonomi. Intäkterna är hyra från Magic och spelintäkter, 

vilka denna månad ligger i nivå med spelbudgeten. Extra kostnad är framför allt 30 000 kr som 

sponsrades till jubileumsfesten. Tillkommande och förväntad kostnad är arvoden för vårterminens 

brickläggning. Sammanfattningsvis ligger resultatet såsom budgeterat. 

 

Underlaget för nytt avtal mellan Örebridgen och ÖLBF diskuterades. Pasi Kallio och Henry Fredén ska 

slutföra arbetet tillsammans med ÖLBF:s ordförande. 

 

I samband med jubileumsfesten informerades om att ÖLBF skänker 6000 kr till klubben. En 

uppföljande kontakt ska tas för att klargöra hur ÖLBF vill att pengarna ska användas. 

 

§5. Lokalen 

Städning av lokalen sköts t o m sommaren av vår skolungdom. Därefter inriktar vi oss på att anlita en 

städfirma. Uppföljande kontakt ska tas angående inlämnad offert. 

 

Ventilationen i lokalen gör att det periodvis blir ganska kallt. Kontakt med ÖBO pågår för att försöka 

lösa problemet. 
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§6. Tävlingar och kurser 

Tävlingar 

 

Erfarenheter från några genomförda tävlingar: 

Utvärdering och slutsatser angående Paul Jones-tävlingen, Nybörjarträffen och Flaggspelet. 

Arrangemangen har varit uppskattade, men en del förbättringar kan göras. Nybörjarträffen 

resulterade i att ett par från Örebridgen gick vidare till SM-final! 

 

Guldtävling: 

Möjligheten att kunna arrangera en guldtävling på Örebridgen ska undersökas. 

 

 

Kurser 

 

Till hösten planeras steg I, steg II och steg III-kurser. Upplägget ska tas fram av våra kursledare och 

reklamblad ska sen distribueras på lämpliga platser. 

 

Prova-på-aktivitet kallad Mini-bridge planeras på initiativ av en nybildad projektgrupp 

”Rekryteringskedjan”, se nedan under Övriga frågor. 

 

Annan aktivitet som diskuterades är ett fortbildningsmoment som skulle kunna genomföras en 

halvtimme före ordinarie speltillfällen. 

 

 

§7. Övriga frågor 

- Restaurangchansen 

 

Beslutades: 

Restaurangchansen ska erbjudas medlemmarna även kommande år. Pasi Kallio kommer att 

sköta administrationen. 

 

- Rekryteringskedjan 

En projektgrupp har bildats bestående av Lasse Hallmén (projektledare), Anita Friberg, Britt-

Inger Kleist och Göran Sandahl. Målgruppen för rekrytering har bestämts till gruppen 

nyblivna pensionärer. Syftet med gruppens arbete är således att vi på sikt ska få fler 

medlemmar till klubben.  

Gruppen planerar i ett första steg att genomföra en pilotkurs, 5 tillfällen, i Minibridge för 8 - 

10 personer som kostnadsfritt får testa denna kurs. 

 

- Inköp av färgskrivare/kopiator 

Klubben har behov av färgutskrifter, speciellt i informations- och reklamsyfte. 

 

Beslutades: 

En färgskrivare/kopiator ska köpas in. 
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§8. Nästa styrelsemöte 
Nästa möte blir tisdag 16 aug 2022 kl 17.00. 

 

 

§9.  Avslutning 

Ordförande tackade styrelsen och avslutade mötet. 

 

 

 

 

 

Vid protokollet: Ordförande:  Justeras: 

 

 

 

/Kerstin Hollertz/ /Pasi Kallio/  /Micael Svensson/ 


